
Protokół nr 7 /24 

 Z posiedzenia Zarządu Koła Łowieckiego nr 22 „Knieja” w Trzciance z 

dnia 12-08-2024 

Uczestnicy Posiedzenia: 

Kazimierz Stefański – Prezes Zarządu 

Sławomir Piszel - V-ce Prezes Zarządu 

Patryk Sołtysiak - V-ce Łowczy Koła 

Paweł Różycki – Sekretarz Koła 

Wojciech Warnkowski- Skarbnik 

Goście  

 

Podczas Posiedzenia ustalono co następuje: 

 

1. Prezes Zarządu przywitał przybyłych gości oraz Członków Zarządu i rozpoczął posiedzenie. 

2. Posiedzenie zostało zwołane w celu omówienia pracy kol. Łowczego Konrada Drzewieckiego. 

3. Kol. Konrad Drzewiecki  złożył rezygnacje z pełnienia funkcji Łowczego Koła jako powód podał 

sprawy osobiste oraz konflikt z pełnionymi obowiązkami zawodowymi. 

4. Kol. Konrad Drzewiecki przystąpił do złożenia wyjaśnień w sprawach które zostały mu 

powierzone.  

• Plan Łowiecki Poprawiony  

• Zestawienie dzików jest w weterynarii. Weterynaria sprawdza dokumenty i prześle 

odpowiedz w najbliższym czasie. 

5. Poruszenie sprawy pisma od weterynarii z uwagami dotyczącymi rozliczeń za dziki. 

Zarząd nie został poinformowany o piśmie które sekretarz koła Paweł Różycki przekazał zaraz 

po otrzymaniu koledze K. Drzewieckiemu w celu wyjaśnienia sprawy, ale nie poinformował 

jednocześnie reszty członków zarządu o otrzymanym piśmie. Kol. Sekretarz wyjaśnił że był 

przekonany  że kolega Łowczy sam poinformuje resztę członków zarządu i wyjaśni nieścisłości 

zawarte w dokumentacji. 

6. Kol. Karol Sanocki zwraca uwagę na fakt wciąż nie rozliczonego strzałowego. 

 Kol. Konrad Drzewiecki deklaruje że wykona zaległe zadania w ciągu najbliższych dwóch 

tygodni. 

7. Rozmowa na temat zwołania WZCzK ustalono termin 04.09.2024r. oraz zaproponowano 

częstsze spotkania w celu zredagowania uchwał panujących w kole oraz organizacji zebrania. 

W celu merytorycznego przygotowania uchwał zaproponowano udział w spotkaniach    

 kol. Sławomira Jaroszewicza. 

 

 

 

 

8. Rozmowa na temat pisma otrzymanego z Nadleśnictwa w sprawie rozgrodzenia terenu 

przylegającego do ogrodzenia strzelnicy w oddziale 459f z powodu ustania potrzeby ochrony 

grodzonego terenu przed zwierzyną. 

Pismo zawiera również uwagi o nie dotrzymaniu postanowień umowy dzierżawy w zakresie: 



- utrzymania porządku na terenie dzierżawionym 

-zgłaszania Wydzierżawiającemu stanu drzew zagrażających bezpieczeństwu. 

-nieszczelności ogrodzenia oraz braku stosownego oznakowania obiektu. 

Ustalono potrzebę ponownego wytyczenia przebiegu linii ogrodzenia w czym kol. Konrad 

Drzewiecki obiecał pomóc. 

9. Kolega Sławomir Piszel omówił pokrótce sytuacje związaną z koszeniem łąk należących do 

koła i oznajmił że wszystko idzie zgodnie z planem. 

10. Kolega Patryk Sołtysiak zaproponował zwiększenie planu pozyskania lisów. Propozycja została 

poparta przez resztę zarządu.  

11.  Omówiono sytuację panującą na strzelnicy kol. Prezes Kazimierz Stefański powiadomił o 

braku porozumienia z władzami koła Dzik w sprawach strzelnicy. Przedstawił zmianę 

zmniejszenia składu zarządu Strzelnicowego do trzech osób z każdego koła. 

12. Przedyskutowano wybór zastępstwa dla ustępującego z stanowiska Łowczego Konrada 

Drzewieckiego. Kol. Patryk Sołtysiak zaproponował na Pełniącego Obowiązki Łowczego 

kolegę Konrada Margowskiego. I oznajmił że podejmie się rozmowy z kolegą Margowskim a  

informację o wyniku rozmowy przekaże poprzez aplikację WhatsApp. 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Protokół Sporzadził 

            

          


